
STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ
Magistrát města Karviné

ZÁPIS

14. řádné zasedaní Zastupitelstva města Karviné, konané dne 14.09.2020
Účast Pozváno Přítomno Omluveno Neomluveno

Členové ZM 41 36 5 0

Vedoucí odborů MMK 9 9 0 0

Občané, hosté 12

 
 
 
 
Jednání zastupitelstva města zahájil a řídil primátor Ing. Jan Wolf. V době zahájení bylo přítomno 35 členů 
zastupitelstva města, tudíž bylo ZM usnášení schopno. Ze zasedání ZM Karviné se omluvili: pan Antonín 
Barák, Mgr. Wieslaw Farana, Mgr. Blanka Dadoková, Ing. Dalibor Závacký a pan Ladislav Hammer. Byly 
určeny tyto sčitatelky: Bc. Petra Klapsiová, Ivana Legerová, Romana Plecháčová a Jitka Korzonková. Hlavní 
sčitatelkou určil Ing. Blanku Rychlou. Zpracováním zápisu z 14. zasedání Zastupitelstva města Karviné pověřil 
paní Janu Nekardovou. U ní bylo rovněž možno nahlédnout do zápisu ze zasedání ZM Karviné konaného dne 
15.06.2020, který byl ověřen bez připomínek. 
 
 
Ještě než bylo přistoupeno  k  procedurálním otázkám, primátor sdělil, že dne 29.08.2020 zemřel bývalý 
dlouholetý člen Zastupitelstva města Karviné pan Josef Adámek. Požádal všechny přítomné, aby minutou ticha 
uctili jeho památku.
 
 
Jako pracovní předsednictvo byla schválena rada města. Připomněl, že občané se mohou vyjádřit ke 
konkrétním projednávaným bodům, a to dříve, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování.

 
 
Ing. J. Wolf - sdělil, že ověřovateli zápisu 14. zasedání Zastupitelstva města Karviné byli navrženi a následně 
schváleni Mgr. Antonín Petráš a Ing. Radek Podstawka.
 
 

Hlasování:

Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 319
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Ing. J. Wolf - konstatoval, že v programu 14. zasedání Zastupitelstva města Karviné došlo k  úpravám:
Po jednání schůze RM dne 09.09.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná materiál, a to: doplnění 
programu č. 1 z Odboru organizačního – „Zásady prodeje pozemků pro výstavbu rodinných domů“.
Protože tento bod byl uveden v programu 14. zasedání ZMKarviné, nebylo potřeba o jeho doplnění 
hlasovat.
 
Dále primátor sdělil, že v programu 14. zasedání ZM bylo uvedeno - doplnění programu č. 2 z Odboru 
majetkového – „Záměr darování majetku“.   
Protože tento materiál bylo navrženo stáhnout z programu, o předloženém návrhu nechal hlasovat. Pro 
bylo 36, proti 0, zdrželo se 0.
 
Po jednání schůze RM dne 09.09.2020 byl členům ZM předán na cloud Karviná materiál, a to: doplnění 
programu č. 3  z Odboru školství a rozvoje – „Změna stanov společnosti STaRS Karviná, s.r.o., se sídlem 
Karola Śliwky 783/2a, Fryštát, 733 01 Karviná“.
Protože tento bod nebyl uveden v programu 14. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
bylo 36, proti 0, zdrželo se 0.
 
Dále byl po jednání mimořádné schůze RM před zasedáním ZM členům ZM předán na cloud Karviná materiál, 
a to: doplnění programu č. 4 z Odboru organizačního – „Obecně závazná vyhláška, kterou se mění obecně 
závazná vyhláška č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti 
přístupných sportovních a kulturních podniků".
Protože tento bod nebyl uveden v programu 14. zasedání ZM Karviné, nechal o jeho doplnění hlasovat. Pro 
bylo 36, proti 0, zdrželo se 0.
 
 
Protože nebyly vzneseny další dotazy ani připomínky, primátor nechal program 14. ZM Karviné,  včetně 
provedených změn, schválit.

Hlasování:

Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 320

V souladu s článkem 14.1 JŘ ZM Vás informoval o tom, že člen zastupitelstva, u něhož skutečnosti nasvědčují, 
že by jeho podíl na projednávání a rozhodování určité záležitosti v zastupitelstvu mohl znamenat výhodu nebo 
škodu pro něj samotného nebo osobu blízkou, pro fyzickou nebo právnickou osobu, kterou zastupuje na základě 
zákona nebo plné moci, je povinen dle § 83 odst. 2 zákona o obcích sdělit tuto skutečnost před zahájením 
zasedání zastupitelstva. Dále dle § 8 zákona o střetu zájmu jsou dlouhodobě uvolnění členové zastupitelstva a 
členové rady, kteří nejsou pro výkon funkce dlouhodobě uvolnení, povinni při jednání zastupitelstva, ve kterém 
vystoupí v rozpravě, předložit návrh nebo jsou oprávněni hlasovat, oznámit svůj poměr k projednávané věci, 
jestliže se zřetelem k výsledku projednání věci by jim mohla vzniknout osobní výhoda nebo újma anebo mají-li 
na věci jiný osobní zájem v jeho průběhu, nejpozději však před tím, než zastupitelstvo přistoupí k hlasování; 
oznámení je vždy součástí zápisu z jednání; oznámení není třeba učinit, jde-li jinak o prospěch nebo zájem 
obecně zřejmý.

1) Vyřízení interpelací členů ZM Karviné přednesených na zasedání Zastupitelstva města Karviné 
konaném dne 15.06.2020

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu bylo oddělení Kancelář primátora. Zeptal se, zda jsou k 
vyřízení interpelací nějaké dotazy, připomínky.
 
Diskuze:
 
p. P. Letocha - protože opětovně nebyl spokojený s odpovědí na interpelaci týkající se rekonstrukce krytého 
bazénu, znovu požádal o podání doplňujících informací k dotazu, který vznesl na minulém i předminulém 
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zasedání. Upřesnil, že se jeho dotaz týkal průběhu výběrového řízení na rekonstrukci krytého bazénu v Karviné. 
Proto, že jeho dotaz nebyl dobře pochopen, citoval slova administrátora zakázky, který ve svém přiloženém 
dopise uvedl: „Závěrem musím dodat, že požadavky, na kterých zadavatel se správcem stavby trval, mohou 
zrušit výběr dodavatele a omezit hospodářskou soutěž. Předložení technických listů bylo v pořádku, jsou pouze 
natolik konkrétní, že mohou odkazovat na užitné vzory a chráněné patenty, které drží pouze jeden výrobce. 
Zobecněním některých požadavků v kvalifikaci by otevřel hospodářskou soutěž. V případě zájmu upravíme 
finální podobu zadávací dokumentace“.  
Zajímalo ho proto, v čem zadavatel spatřuje tuto obavu. Zeptal se, jaké jsou konkrétní položky, tedy 
položkového rozpočtu, kde administrátor zakázky spatřil obavu nebo zúžení výběru dodavatele a v jaké části 
projektové dokumentace se zmíněné vzory a chráněné patenty nacházejí. Dodal, že výběrové řízení je již 
v běhu, dne 14.09.2020 proběhlo jeho druhé kolo. Zeptal se proto, jak se s tím STaRS vypořádal.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně. Protože další připomínky k interpelacím 
nebyly podány, nechal o předloženém návrhu bodu programu č. 1 hlasovat.

Hlasování: Pro: 32

Proti: 2

Zdrželo se: 0 usnesení č. 321

Návrh byl schválen.

2) Mezitimní účetní závěrka statutárního města Karviná k 30.6.2020

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor ekonomický, který v průběhu účetního období 
předkládá zastupitelstvu města podklady pro schvalování účetní závěrky ve formě mezitímních účetních 
závěrek a interní auditor informativní zprávu o provedených kontrolních zjištěních z provedených auditů a 
kontrol za uvedené období. K předložené zprávě otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 322

Návrh byl schválen.

3) Zásady pro hodnocení a poskytování finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na 
podporu individuální bytové výstavby

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Návrh změny „Zásad“ souvisel se 
zpřístupněním lokality pro výstavbou rodinných domů na ul. Poutní v Karviné-Mizerově. Jedná se o lokalitu, ve 
které nebude poskytován finanční příspěvek na podporu individuální bytové výstavby dle uvedených „Zásad“. 
K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
D i s k u z e :
 
p. P. Letocha- předložil návrh k zamyšlení, a to aby bylo do předložených „Zásad“ zapracováno poskytování 
finančních příspěvků z rozpočtu města Karviné na podporu individuální bytové výstavby také v lokalitách, 
které jsou v současné době připravovány pro výstavbu rodinných domů, tedy kde již budou vybudovány 
inženýrské sítě nebo přístupové komunikace. Měl by to být jeden z důvodu, jak udržet občany ve městě 
Karviná, nebo aby své rodinné domy nestavěli v okolních obcích. Dodal, že by to také mohla být určitá forma 
pobídky za účelem zajištění atraktivních oborů provozovaných ve městě (např. pro lékaře, apod.).

Ing. J. Wolf - řekl, že návrh na poskytování finanční podpory ve výši 150 tis. Kč na individuální výstavbu 
rodinných domů vznikl v době, kdy se řešil tzv. projekt výstavby 24 RD. Finanční podpora byla určena na 
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výstavbu inženýrských sítí, případně přístupovou komunikaci. Pokud bude město za několik milionů 
připravovat další lokality k výstavbě rodinných domů, jak je tomu nyní na ul. Poutní, změna bude provedena v 
tom duchu, že nárok na finanční podporu ve výši 150 tis. Kč již stavebníci mít nebudou. Peníze budou použity 
na vybudování inženýrských sítí a přístupových komunikací s tím, že náklady města budou daleko vyšší, než 
tato podpora. Diskutovat o tom lze, otázkou však bude, jak to kdo vnímá.
p. P. Letocha - domníval se, že dnes se nacházíme ve zcela jiné situaci. Dříve byl tento program vytvořen pro 
jinou věc, než kterou řešíme v současné době. Dnes by to mělo vést k zabránění odlivu obyvatel z města. 
Diskuze by měla být vedena o tom, na jakou skupinu obyvatel by byla podpora cílena s tím, že finanční 
podpora by nemusela být ve výši 150 tis. Kč.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo další nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení 
hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 323

Návrh byl schválen.

4) Zásady pro nakládání s nemovitým majetkem

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Změna „Zásad“ souvisela s 
připravovanou rekonstrukcí domů č. p. 33 na ulici Svatováclavské a č. p. 35 na Masarykově náměstí, kde 
vzniknou byty a nebytové prostory. Zásady budou nově doplněny o odst. 4.4 v čl. 4, který stanoví měsíční 
nájemné ve výši 150,-- Kč/1 m2. Dále byl upraven odst. 2.3 „Zásad“ z důvodu změny způsobu provádění 
evidence smluv, které jsou nově evidovány v modulu Spisové služby. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 324

Návrh byl schválen.

5) Doplnění programu č. 1 - Zásady prodeje pozemků pro výstavbu rodinných domů

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační, který připravil „Zásady“ týkající se 
stanovení postupu a podmínek prodeje pozemků ve vybraných lokalitách budoucím stavebníkům rodinných 
domů. Cílem zásad bude zajistit, aby prodej pozemků probíhal transparentně. V zásadách byl popsán jak vlastní 
postup prodeje pozemků, tak podmínky prodeje, které budou sjednány v každé kupní smlouvě. K předloženému 
návrhu otevřel diskuzi.
 
D i s k u z e :
 
p. P. Letocha - vyjádřil se k článku č. 4 - posuzování přihlášek, bodu 4.1., kde bylo uvedeno, že posuzovat 
přihlášky bude komise jmenovaná radou města na svém jednání, o jehož průběhu se pořídí zápis. Zeptal se, zda 
občan, který bude mít zájem o koupi pozemku, vyplní přihlášku a napíše cenu, kterou je ochoten zaplatit za m2. 
Následně komise otevře obálky a pokud bude pouze jediný zájemce, tak se mu za tuto cenu pozemek prodá. 
Pokud však bude více zájemců, proběhne licitace, kde zájemce bude opětovně nabízet cenu. Jestli to takto 
dobře pochopil, zeptal se, proč bude v tomto případě probíhat licitace 2 x. 
Ing. L. Raszyk - řekl, že to pochopil správně. Pokud se sejdou např. tři stejné ceny, bude se licitovat o cenu 
vyšší, kterou budou zájemci přihazovat. Dodal, že bude stanovena minimální cena s tím, že ten, kdo nabídne 
cenu vyšší, nakonec pozemek získá.
p. P. Letocha - řekl, že pokud tomu tak bude, podal návrh na doplnění s tím, že doporučil do bodu 4.1. uvést: 
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"Posuzovat přihlášky bude komise jmenovaná radou města, za účasti všech zájemců o koupi pozemku, a to na 
svém jednání, o jehož průběhu se pořídí zápis". Dodal,  že u licitace tomu tak je.
Ing. H. Bogoczová - řekla, že měli představu, že pokud se otevřou obálky, respektive bude pouze jedna 
nabídka, komise posoudí, zda se půjde dále do licitace. Pokud budou doručeny dvě obálky, komise bude znát 
obě nabídky s tím, že bude následovat licitace. 
p. P. Letocha - domníval se, že to nebude transparentní, pokud u otevírání obálek zájemci o koupi pozemku 
nebudou. Trval na svém protinávrhu, a to doplnění bodu 4.1. o to, že posuzovat přihlášky bude komise 
jmenovaná radou města za účasti všech zájemců o koupi pozemku.
Mgr. J. Godálová - vysvětlila, že v současné době jsou "Zásady" připraveny tak, že pokud se přihlásí dva 
zájemci, proběhne licitace od ceny, která byla navržena jako vyšší.
Ing. J. Wolf - s protinávrhem pana Letochy souhlasil. Nechal hlasovat o doplnění čl. 4, bodu 4.1., který bude 
znít takto: Posuzovat přihlášky bude komise jmenovaná radou města, za účasti všech zájemců o koupi 
pozemku, a to na svém jednání, o jehož průběhu se pořídí zápis.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 325

Návrh byl schválen.

6) Doplnění programu č. 4 - Obecně závazná vyhláška č. 8/2020, kterou se mění obecně závazná vyhláška 
č. 8/2016 o stanovení závazných podmínek pro pořádání, průběh a ukončení veřejnosti přístupných 
sportovních a kulturních podniků

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor organizační. Předmětem návrhu byla změna přílohy 
č. 1 vyhlášky, která vymezuje veřejnosti přístupné podniky v neuzavřeném prostoru na území města po 22:00 
hodině. Konkrétně se jednalo o doplnění nové akce dne 26.09.2020 - ALCATRAZ ON THE ROAD v areálu 
Loděnice v parku Boženy Němcové v Karviné-Fryštátě s tím, že materiál byl zpracován variantně. Uvedl, že 
rada města projednala návrh na mimořádném zasedání a rozhodla o doporučení zastupitelstvu města vydat 
obecně závaznou vyhlášku. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.

 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat. 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 326

Návrh byl schválen.

7) Dotace nad Kč 50.000,-- v sociální oblasti

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální s tím, že komise sociální projednala 
předložené žádosti, které posoudila z hlediska potřebnosti zařízení, počtu uživatelů s trvalým pobytem ve městě 
a zaměření jejich aktivit. Dotace budou poskytnuty na základě uzavřené veřejnoprávní smlouvy mezi městem 
Karviná a příjemci uvedenými v příloze č. 2 a 3 k usnesení. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0
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Zdrželo se: 0 usnesení č. 327

Návrh byl schválen.

8) Deklarace finanční spoluúčasti obce společnosti Společně, o.p.s na provoz kontaktního místa Senior 
Point v Karviné

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o poskytnutí finanční 
spoluúčasti obce na provozování kontaktního místa Senior Point ve výši uvedené v návrhu na usnesení, což 
představuje rozdíl mezi celkovými ročními náklady a dotací Moravskoslezského kraje, a to od 01.01.2021 do 
31.12.2021 K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 328

Návrh byl schválen.

9) Deklarace finanční spoluúčasti obce pro Centrum pro rodinu Sluníčko, z.s.

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o deklaraci finanční 
spoluúčasti obce ve výši 30 % oprávněné provozní ztráty, a to na úhradu nákladů sociální služby Poradna pro 
rodiny s dětmi Sluníčko po dobu platnosti 4. komunitního plánu sociálních a návazných služeb, s účinností od 
01.01.2021. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 329

Návrh byl schválen.

10) Deklarace finanční spoluúčasti obce ve vztahu ke změnám parametrů sociálních služeb Slezské 
diakonie do Krajské sítě sociálních služeb, NOE Karviná a STREETWOR GABRIEL Karviná

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor sociální. Jednalo se o deklaraci finanční spoluúčasti 
obce ve výši 20 % na oprávněné provozní ztráty,  a to na navýšený úvazek 0,5 sociální služby Slezské diakonie, 
NOE Karviná - podpora samostatného bydlení a 20% oprávněné provozní ztráty na navýšený úvazek 0,6 
sociální služby Slezské diakonie, STREETWORK GABRIEL Karviná - terénní program po dobu platnosti  4. 
komunitního plánu sociálních a návazných služeb, s účinností od 01.01.2021. K předloženému návrhu otevřel 
diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0
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Zdrželo se: 0 usnesení č. 330

Návrh byl schválen.

11) Návrh na pořízení změny č. 3 Územního plánu Karviné, který podal Ing. Pavel Horák

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který obdržel návrh 
Ing. Pavla Horáka na pořízení změny týkající se pozemků v k.ú. Staré Město u Karviné. Řekl, že návrh na 
usnesení byl připraven variantně s tím, že rada města doporučila zastupitelstvu návrh na změnu č. 3, podaný 
Ing. Pavlem Horákem, schválit. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 

Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu na usnesení, a 
to o variantě doporučené radou města - návrh Ing. Pavla Horáka na změnu č. 3 Územního plánu 
Karviné  schválit.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 331

Návrh byl schválen.

12) Návrh na pořízení změny č. 4 Územního plánu Karviné, který podala společnost MERANO a.s.

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor stavební a životního prostředí, který obdržel návrh 
společnosti MERANO, a.s. na pořízení změny týkající se pozemků v k.ú. Ráj. Návrh na usnesení byl připraven 
variantně s tím, že rada města doporučila zastupitelstvu návrh na změnu č. 4, podaný společností MERANO, 
a.s.,neschválit.  K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
D i s k u z e :
 
Ing. J. Wolf - řekl, že se do diskuze přihlásil pan Stanislav Raszyk.  Jelikož je občanem Ostravy, nechal o 
udělení slova hlasovat. 
Pro hlasovalo 36, proti 0, zdrželo se 0. Návrh byl schválen. 
 
p. S. Raszyk - zástupce firmy Merano - osvětlil situaci společnosti v souvislosti s předloženým návrhem na 
změnu územního plánu, a to v rámci provozování jejich areálu na ul. U Farmy.  Uvedl, že firma koupila areál od 
finančního úřadu v roce 2003. Dali ho do provozu s tím, že ho provozovali cca 10 let bez problémů. Sám tam 
bydlel 20 let, s nikým neměli žádné podstatné problémy. V roce 2008 se rozhodli postavit v zadní patě areálu na 
parcele určené územním plánem 4 řadové domky, na což si podali stavební povolení. Dohodli se, že požádají 
stavební úřad o vynětí části areálu za účelem stavby rodinných domů, které chtěli připojit ke stávající parcele, 
která již byla určena k výstavbě domů. Tuto žádost podali v roce 2009, ale dlouho se nic nedělo. V roce 2010 se 
k jejich areálu přistěhoval jeden občan, který náhodou na jejich pozemcích objevil vzácné živočichy. Oznámil 
to na OSŽP a tím přesušil jejich územní řízení, tedy stavební řízení na následující dva roky. Ani během dalších 
8 let nebyli schopni stavební řízení nějakým směrem posunout, neustále bylo přerušováno. Následně jim 
stavební úřad oznámil, že jejich plocha je určena k jinému účelu, proto již bezpředmětně žádají o stavební 
povolení na tyto rodinné domy. Potažmo zjistili, že v rámci pořízení změny územního plánu byl změněn celý 
jejich areál a uvedena označena část byla převedena do zóny bytové výstavby. Dostali se tím do patové situace, 
nemohli tento areál provozovat, rekolaudovat apod. Požadovali, aby areál dostali zpět, a to změnou územního 
plánu č. 2, což se také nepodařilo. V současné době je tedy na rozhodnutí zastupitelstva, zda jim bude 
předložený návrh na změnu č. 4 schválen a oni budou moci areál provozovat. Uvedl, že v areálu je cca 40 
firem, které zaměstnávají kolem 150 zaměstnanců s tím, že se jedná o stabilizované firmy, tzv. garážové, kde 
mají umístěné haly, stolárny apod. Dodal, že se jedná o prostory, které jsou v Karviné běžně nedostupné, neboť 
zde platí nízké nájemné. Proto by bylo škoda tento areál zlikvidovat.
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Mgr. Z. Klusová - jelikož stanovisko rady města bylo nedoporučující schválit předložený návrh společnosti 
Merano a jedná se o zónu pro malé a střední podnikání, zeptala se, proč bylo nedoporučující. Případně, jaké by 
to mělo důsledky, kdyby nebyla požadovaná změna č. 4 schválena, když je areál provozován v rozporu se 
schváleným územním plánem.
p. V. Kolek - vrátil se do doby, kdy daný problém nastal. V roce 2009 podala firma Merano žádost o změnu 
územního plánu, ve které uvedli, že již nepočítají s rozvojem průmyslových staveb v této lokalitě,  ale rádi by 
převedli části výše uvedených parcel do ploch obytné zástavby rodinných domů. Byl si vědom, že se jim 
jednalo jen o část pozemků, ale územní plán neřeší jednotlivé pozemky, ale celý areál. Nešťastný byl pozemek 
č.p. 1212, který byl zařazen do změny č. 2 s tím, že bude převeden zpět do původního záměru firmy Merano. 
Důležité v této věci také bylo, že žádost podala firma Dexon, která v roce 2014 vydala prohlášení, že společnost 
Merano je novým vlastníkem, který uplatňuje stejné požadavky na změnu územního plánu jako původní 
vlastník. Znamená to, že stavební úřad jednal podle dokumentů, které měl k dispozici. Dodal, že malé firmy, 
které v areálu provozují svoji činnost, ji mohou provozovat i nadále. Budou však muset provést kolaudaci svých 
budov, pokud to je ve veřejném zájmu s tím, že provedení změn v užívání nebude tak snadné. Dodal, že se však 
nemůže jednat o zónu, kde by se dalo něco velkého stavět. 
Mgr. Z. Klusová - z důvodu řady nejasností a nastudování doplňujících informaci navrhla předložený materiál 
stáhnout z projednávání. Doporučila svolat jednání za účasti všech zúčastněných stran a firmy Merano s tím, že 
ke schválení bude materiál předložen na příštím zasedání ZM.
Ing. J. Wolf - požádal zástupce OSŽP o podání doplňujících informací.
Ing. K. Hrubá - sdělila, že u uvedených ploch byla v roce 2009 požadována změna územního plánu s tím, že 
bylo uvedeno, že se v těchto lokalitách již nepočítá s rozvojem výroby nebo průmyslu. Nebylo pravdou, že se 
dlouhou dobu nic nedělo. Tento návrh byl zapracován jako požadavek do nového Územního plánu hned na 
počátku roku 2010. Projednávání územního plánu trvalo několik let, a to od roku 2010, kdy se rozhodlo o jeho 
pořízení, až do roku 2018, kdy byl vydán. Po celou dobu probíhala různá společná jednání s dotčenými orgány. 
Proběhlo také v roce 2016 a 2017 veřejné projednávání. Protože uvedený požadavek vzešel od společnosti 
Merano, byl tento areál zakreslen jako zóna pro bydlení.  Společnost Merano v rámci pořizování změny 
územního plánu od roku 2010 do roku 2018 uplatňovala několik dalších požadavků na změny. Merano mohlo v 
rámci pořizování změny jako majitel pozemku i toto namítat. Protože se tak nestalo, stavební úřad, jako 
pořizovatel, měl za to, že s tím souhlasí. Pokud by již v roce 2016 dostali připomínku, tak by se minimálně do 
veřejného projednávání musela dostat. Protože se tak nestalo, zóna zůstala v ploše, v jaké je. Přestože jsou dnes 
tyto plochy určeny k bydlení, areály a provozy, které tam byly povoleny, mohou dále fungovat. Mohou se 
rozvíjet v rozmezí přípustném s územním plánem. Uvedla, že územní plán nemůže řešit pouze jednotlivé 
pozemky, ale řeší plochy s tím, že daná plocha je součástí celého areálu. Proto není možné v rámci celého 
areálu počítat s tím, že na jednom pozemku bude domek a hned vedle firma. Je potřeba také zajistit přístupnost 
do této plochy. Ještě jednou zdůraznila, že v rámci veřejného projednávání může kdokoliv uplatnit námitku 
nebo připomínku, kterou se stavební úřad musí zabývat. Ze strany Merana však nikdo námitku neuplatnil. 
p. P. Letocha - řekl, že se nacházíme v situaci, kdy byl předložen návrh na změnu územního plánu a 
zastupitelstvo musí rozhodnout, zda občanům, kteří zde chtějí podnikat, pomůže. Jestli z diskuze pochopil, 
firma Merano žádala o změnu na část pozemku, územní plán byl však změněn celý, čehož si nevšimli. Proto 
nyní předložili žádost o změnu územního plánu na část pozemku, kde by mohly i nadále firmy ve svých 
objektech podnikat. Pokud je to tedy v zájmu města, navrhl předložený návrh na změnu č. 4 schválit.  
Ing. J. Wolf - řekl, že by nerad tuto věc znovu rozebíral s tím, že nikdo nechce nikomu bránit v podnikání. V 
této lokalitě však není vhodné podporovat další rozvoj podnikání. V této souvislosti poukázal na špatný 
technický stav komunikace, která byla v daném místě v roce 2011 zrekonstruována. Problém zde viděl u jiných 
firem, nikoliv Merana, a to v provozování kamionové dopravy. Na základě toho místní občané sepisují petice, 
neboť kamiony jezdí po komunikaci, která k tomu není přizpůsobena. Dodal, že současnému podnikání v dané 
lokalitě nechce nikdo bránit. 
p. S. Raszyk - doporučil ustanovit komisi, která danou věc prověří. Problém viděl v tom, že v areálu je objekt, 
který není zkolaudovaný, čímž  60 % činností provozují nelegálně. Halu prodalo cca před 5 - 6 lety Merano 
firmě Satpet. která provozuje kamionovou dopravu. Firma zde má jen břemeno vjezdu.
Mgr. Z. Klusová - podala námět k zamyšlení, protože město plánuje investovat do lokality Vagonka, kde je 
plánována výstavba rodinných domů. Měla za to, že hned u toho má být průmyslová zóna pro malé a střední 
podnikání, kudy mohou také projíždět kamiony. V dané situaci by mělo město pečlivě zvážit, zda bude 
podporovat zaměstnanost. Ještě jednou navrhla předložený materiál stáhnout, vyvolat jednání zúčastněných 
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strana s tím, že ke schválení bude materiál předložen na příštím zasedání ZM.
Ing. J. Wolf - upřesnil, že u lokality Vagonka tomu tak určitě nebude. 
Ing. L. Raszyk - dodal, že na minulém zasedání vystoupil občan, který v dané lokalitě bydlí, stěžoval si na hluk 
a provoz těžké techniky, která je obtěžuje. Měl za to, že je nutné komunikovat také s druhou stranou. Vše je 
třeba důkladně prověřit, najít to nejlepší řešení pro všechny, protože se jedná o lokalitu, kde je postavena řada 
rodinných domů. Podpořil návrh na stažení materiálu a navrhl svolat společné jednání všech zúčastněných.
Ing. J. Wolf - rovněž podpořil tento návrh. V případě, že pořízení změny č. 4 bude následně schváleno, 
doporučil, aby si firma Merano pořízení změny č. 4 zaplatila tak, jak tomu bylo u předchozího materiálu. Tedy 
schválení podmínit úplnou úhradou nákladů na zpracování změny územního plánu včetně vyhotovení úplného 
znění územního plánu po této změně. 
Protože se do diskuze již nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o protinávrhu Mgr. Klusové -  stažení materiálu 
z projednávání na 14. zasedání ZM s tím, že bude vyvoláno jednání za účasti všech zúčastněných stran, 
včetně zástupce společnosti Merano, a.s., za účelem vyjasnění situace a dopracování materiálu, který 
bude předložen na příštím zasedání ZM dne 02.11.2020.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 332

Návrh byl schválen.

13) Poskytnutí bezúročné zápůjčky společnosti Technické služby Karviná, a.s.

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor komunálních služeb, který obdržel žádost od 
Technických služeb Karviná, a. s. na vylepšení cash-flow, a to ve výši  10.000.000,-- Kč, aby bylo umožněno i 
v dalších letech pokračovat v obnově mechanismů a opravách budov. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Mgr. Z. Klusová - vznesla dotaz, zda poskytnutí půjčky ve výši 10 mil. Kč bude pouze na vylepšení 
cash-flowe, tedy pouze na pořízení nových strojů, které již TS mají, nebo se v rámci nových investicí počítá 
také s vybavením, které je nutné pro velkokapacitní podzemní  kontejnery. 
Ing. Z. Gajdacz - ředitel TS Karviná, a.s. - řekl, že zatím není schválený systém změny svozu a vývozu 
komunálního odpadu. Protože vycházejí ze stávající situace, obnovují stávající vozový park, stejně tak chtějí 
obnovovat budovy, ve kterých provozují svou činnost. Dodal, že řada současných strojů je na hranici své 
životnosti. 
p. S. Sobel - za představenstvo společnosti TS Karviná, a.s. řekl, že si nepřejí, aby si společnost brala úvěr nebo 
operativní leasing, což je pro ně nevýhodné. Dodal, že dne 09.09.2020 převzal od hejtmana MS kraje ocenění 
za společenskou odpovědnost. Proto se domníval, že společnost TS Karviná nevykonává svou práci špatně.
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 333

Návrh byl schválen.

14) Poskytnutí finančních příspěvků z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální 
bytové výstavby

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje, který obdržel žádosti 
o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu statutárního města Karviné na podporu individuální bytové 
výstavby, které dle schválených „Zásad“ splňují stanovené podmínky. K předloženým návrhům otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 334

Návrh byl schválen.

15) Poskytnutí účelové neinvestiční dotace Slezské univerzitě v Opavě, Obchodně podnikatelské fakultě v 
Karviné

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se  o poskytnutí účelové 
neinvestiční dotace z rozpočtu města na pokrytí výdajů spojených se zpracováním studie proveditelnosti zřízení 
Centra profesních studií Slezské univerzity, OPF Karviná, na pořádání mezinárodních konferencí, oslav 30. 
výročí svého vzniku a rozšíření knihovního fondu. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 335

Návrh byl schválen.

16) Poskytnutí dotací z rozpočtu statutárního města Karviné v roce 2020

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o poskytnutí dotací 
těmto subjektům: Nemocnici s poliklinikou Karviná-Ráj, Karvinské hornické nemocnici, a.s., a Lázním 
Darkov, a.s. na pořízení nové zdravotnické techniky, a to ve výši uvedené v návrhu na usnesení. 
K předloženým návrhům oteřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.
 

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 336

Návrh byl schválen.

17) Návrh na poskytnutí návratných finančních výpomocí na předfinancování výměny starých zdrojů 
tepla

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smluv, na 
základě kterých bude uvedeným žadatelům poskytnuta návratná finanční výpomoc na předfinancování výdajů 
na výměnu starého zdroje tepla za nový, a to v rámci Programu „Kotlíkové dotace“. K předloženým návrhům 
otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Fax: 596 387 264 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 10 / 18



Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 337

Návrh byl schválen.

18) Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 2. výzva Kotlíkové dotace, 
žádost o dotaci č. 6

Ing. J. Wolf - uvedl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smlouvy 
s Moravskoslezským krajem o poskytnutí dotace z rozpočtu města, ve které se město Karviná zavazuje 
poskytnout Moravskoslezskému kraji dotaci ve výši Kč 110.000,-- účelově určenou na spolufinancování 
projektu „Kotlíkové dotace“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 338

Návrh byl schválen.

19) Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu statutárního města Karviná - 3. výzva Kotlíkové dotace, 
žádost o dotaci č. 2

Ing. J. Wolf - sdělil, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje. Jednalo se o uzavření smlouvy 
s Moravskoslezským krajem o poskytnutí dotace  z rozpočtu města, ve které se město Karviná zavazuje 
poskytnout Moravskoslezskému kraji dotaci ve výši Kč 120.000,-- účelově určenou na spolufinancování 
projektu „Kotlíkové dotace“. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 339

Návrh byl schválen.

20) Doplnění programu č. 3 - Změna stanov společnosti STaRS Karviná, s.r.o., se sídlem Karola Śliwky 
783/2a, Fryštát, 733 01 Karviná

Ing. J. Wolf - řekl, že předkladatelem materiálu byl Odbor školství a rozvoje s tím, že valná hromada konaná 
dne 17.06.2020 rozhodla usnesením RM č. 1474  změnit stanovy společnosti STaRS Karviná, s.r.o. s účinností 
ke dni rozhodnutí zastupitelstva města. K předloženému návrhu otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal o předloženém návrhu na usnesení hlasovat.

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 2 usnesení č. 340
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Návrh byl schválen.

21) Převod jednotek č. 9, 10, 11 a 12 v domě č. p. 2173, ulice Kpt. Jaroše, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 341

Návrh byl schválen.

22) Převod jednotek č. 12, 13 a 14 v domě č. p. 2174, ulice Kpt. Jaroše, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 342

Návrh byl schválen.

23) Převod jednotek č. 9, 11 a 12 v domě č. p. 2175, ulice Kpt. Jaroše, Karviná-Mizerov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 343

Návrh byl schválen.

24) Vyřazení dlouhodobého hmotného majetku – bývalá ZŠ Nejedlého

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 344

Návrh byl schválen.
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25) Prodej části pozemku p. č. 225/1 v k. ú. Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 345

Návrh byl schválen.

26) Převod části pozemku p. č. 633/19 v k. ú. Ráj

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 346

Návrh byl schválen.

27) Převod pozemků - Baumann Springs, s.r.o.

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 347

Návrh byl schválen.

28) Záměr nabýt pozemky - ČR, Státní pozemkový úřad

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 348

Návrh byl schválen.

29) Nabytí majetku nepatrné hodnoty v rámci dědictví

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
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Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 349

Návrh byl schválen.

30) Nabytí podílů na p. č. 2009/1 a p. č. 2009/2 v k. ú. Darkov

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 36

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 350

Návrh byl schválen.

31) Nabytí pozemku - Lesy ČR, s. p.

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 351

Návrh byl schválen.

32) Nabytí pozemků - Zemědělský podnik Razová, s. p. v likvidaci

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 33

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 352

Návrh byl schválen.

33) Nabytí pozemku – p.č. 3631/13 v k.ú. Karviná-město

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
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Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 353

Návrh byl schválen.

34) Budoucí darovací smlouva - pozemky oprava propustku

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 34

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 354

Návrh byl schválen.

35) Nabytí nemovitého majetku - Moravskoslezský kraj (poliklinika v Karviné-Mizerově)

Ing. J. Wolf - k předložené majetkové záležitosti otevřel diskuzi.
 
Diskuze:
 
Ing. J. Wolf - protože se do diskuze nikdo nepřihlásil, nechal hlasovat o předloženém návrhu usnesení.

Hlasování: Pro: 35

Proti: 0

Zdrželo se: 0 usnesení č. 355

Návrh byl schválen.

36) Nové interpelace členů ZM

 
Mgr. Z. Klusová - podala tyto interpelace:
1. Odtahování autovraků - uvedla, že občany města trápí odstavené autovraky na parkovištích ve městě, čímž 
zabírají volná místa k parkování. Vzhledem k tomu, že se od dubna 2020 změnila legislativa – zákon o 
pozemních komunikacích (auto, které má více jak půl roku prošlé STK, může být městem odtaženo na odstavné 
parkoviště s tím, že po měsíci, když se nikdo neozve, může auto ekologicky zlikvidovat). V této souvislosti 
vznesla dotaz, zda tomu tak bylo i ve městě Karviná, případně kolik vraků bylo takto odtaženo. Dodala, že 
dobré zkušenosti s tím mají ve městě Ostrava.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.
 
 
2. Lokalita Staré Město u Karviné - přestože vláda dosud žádné rozhodnutí neučinila, vyjádřila se k vývoji 
v OKD. Uvedla, že vše směřuje k tomu, že Důl ČSA půjde do útlumu asi v 3/2021. Pokud toto rozhodnutí 
padne, těžit se v této lokalitě určitě nebude. Na konci měsíce srpna měli schůzi spolku SOS Karviná, ze které 
vzešlo několik požadavků. Jakmile to bude aktuální, požadavky zašle na město. I přesto se zeptala, jestli město 
Karviná poté zahájí nějaká jednání ve věci využití daných pozemků ve Starém Městě. Zajímalo ji, jestli bude 
zrušena stavební uzávěra, zda budou parcelní čísla těchto pozemků v rámci změny územního plánu vedeny pod 
jiným označením a zda bude město do této oblasti investovat, jak to mělo dříve v plánu. Hovořilo se o 
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vybudování nové kanalizace, plánovala se výstavba podchodu, k čemuž zřejmě kvůli plánům ze strany OKD 
nedošlo.  Lidé si také stěžují na nedostatečnou údržbu komunikací ve Starém Městě.
Ing. J. Wolf - řekl, že město záležitost pozemků řeší, jak s OKD, tak s příslušným ministerstvem i se 
společností DIAMO, které budou tyto pozemky patřit. Osobně by si přál, aby část pozemků patřila městu. 
Prvotní jednání by mělo proběhnout na ministerstvu financí, které je vlastníkem OKD, a.s. Další schůzka 
proběhne za účasti primátorů měst Havířov, Karviné a starosty Orlové s tím, že společným postupem chtějí 
jednat o využití těchto pozemků. Situace není zcela jednoduchá, neboť ve Starém Městě je stále dobývací 
prostor. Vláda bude proto muset učinit i řadu legislativních kroků (odepsat zásoby uhlí, zrušit dobývací 
prostor). Následně pak může město změnit územní plán. Doufal, že se v rámci těchto jednání najde nějaké 
řešení. Dodal, že se nejedná pouze o pozemky OKD, a.s. ve Starém Městě, ale jsou i v jiných částech města. 
Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
 
 
 
p. P. Letocha - podal tyto interpelace:
1. Vyčlenění rezervy 20 mil. Kč Radou města Karviné - vznesl dotaz, zda již byla uvolněna a pokud ano, tak 
konkrétně na co rezerva ve výši 20 mil. Kč schválena radou města, a to na pomoc podnikatelům či občanům 
v rámci řešení následků koronavirové situace.
Ing. J. Wolf – uvedl, že schválená částka ve výši 20 mil. Kč je prozatím určena jako rezerva. V současné době 
město vyčkává, žádné konkrétní plány zatím nemá. Čeká se, jak se bude daná situace vyvíjet. Otázkou také je, 
jak na tom bude město s rozpočtem ke konci roku, co si bude moci dovolit a co ne. Dá se rovněž předpokládat, 
že rozpočet města na příští rok bude výrazně nižší.
Ing. L. Raszyk – dodal, že tvorbu rozpočtu na příští rok ovlivní mimo jiné také daně či zrušení superhrubé 
mzdy. Rezervu ve výši 20 mil. Kč bude možné využít např. na podporu kroužků pro děti, které pořádá Juventus 
nebo na investiční akce, které město plánuje na příští rok.
p. P. Letocha – zeptal se, zda tedy dobře pochopil, že město nechce tyto peníze použít na podporu 
podnikatelům, ale jako rezervu pro příští rok.
Ing. J. Wolf – řekl, že v současné době  je pomoc podnikatelům poskytována ze strany státu a vlády. Dodal, že 
dnes nikdo neví, jaká protikovidová opatření můžeme ještě očekávat (např. ve školství). Pokud nebude 
vyhlášen nouzový stav, vše bude muset hradit město z rozpočtu. Proto také město v současné době neuvažuje o 
tom, že by nějakým způsobem podporovalo místní podnikatele. Tím bylo na interpelaci odpovězeno.
 
 
2. Participační rozpočet - zeptal se, zda bude i v letošní roce vyhlášen pro občany města tzv. „Participační 
rozpočet“, nebo tomu tak z hlediska úspor nebude.
Ing. J. Wolf – uvedl, že v současné době o tom město neuvažuje. Je naplánovaná řada investičních akcí, z nichž 
některé již běží. Město má od občanů z různých částí města řadu podnětů k realizaci.  Tím bylo na interpelaci 
odpovězeno.
 
 
3. Parkoviště u č.p. 2930 v Karviné-Hranicích - řekl, že se jedná o podnět občana města na ul. ČSA, kde se 
nachází parkoviště ve špatném technickém stavu. Dotázal se, zda se počítá s jeho rekonstrukcí, a pokud ano, tak 
kdy.
Ing. J. Wolf - řekl, že na interpelaci bude odpovězeno písemně.
 
 
 

37) Různé - MMK

 
 
p. V. Kolek - podal ještě informace, týkající se navrhované změny č. 4 územního plánu, které v rámci 
projednávaného bodu programu nezazněly. Řekl, že s vedoucí OSŽP nejednou jednali o lokalitě na ul. U Farmy. 
Nikoliv v tom smyslu, že by tam měly vyrůst rodinné domy. Jednání proběhla také se zástupcem firmy Merano. 

STATUTÁRNÍ MĚSTO KARVINÁ � Magistrát města Karviné
Adresa sídla: Fryštátská 72/1, 733 24 KarvináFryštát | IČO: 00297534 | DIČ: CZ00297534 
Telefon: 596 387 111 | Fax: 596 387 264 | Email: epodatelna@karvina.cz | Datová schránka: es5bv8q | Web: www.karvina.cz Stránka 16 / 18



Kontrolou bylo zjištěno, že se zde nachází budovy, které jsou nezkolaudované, provozované v rozporu s 
danými předpisy. Hledali proto cestu, jak podnikat řádně, v souladu s platnými předpisy. Do minulého týdne 
nebyla podána žádná žádost o kolaudaci ze strany firmy Merano. Co se týče firmy Satpet, sdělil, že požádal 
zástupce Merana, protože to byl původně jejich pozemek, aby se domluvili a deklarovali, že opraví komunikaci 
na ul. Polská, která je po jízdě kamionů značně poškozena. Došlo jen k tomu, že požadují, aby město povolilo 
průjezd kamionů a více tunových vozidel místy, kde platí zákaz vjezdu vozidel s více jak 3,5 t. Dodal, že firmě 
Merano dokonce nabízel, bude-li potřeba, pomoc s kolaudací, ale z jejich strany nebyla dosud podána žádná 
žádost. 
 
 
Mgr. Z. Klusová- protože dnes nikdo neví, jak se bude koronavirová situace vyvíjet, vznesla dotaz, zda 
neuvažuje město pro příští rok připravit návrh na změnu JŘ ZM v souvislosti s tím, aby se i občané mohli 
zasedání ZM zúčastnit alespoň virtuálně, případně poskytovat virtuálně jeho záznam.

Ing. J. Wolf - řekl, že město bude o tomto námětu uvažovat.
 
 
p. S. Sobel - uvedl, že za společnost TS Karviná, a.s. převzal dne 09.09.2020 v Ostravě od hejtmana MS kraje 
cenu za společenskou odpovědnost. Poděkoval za podporu města, vedení a všem zaměstnancům TS Karviná,a.s.
 
Ing. J. Wolf - také poděkoval řediteli TS Karviná, a.s. a zaměstnancům za to, jak firmu vedou. Dále sdělil, že 
cenu převzala také paní Šeinerová z Permoníku s tím, že jí na dálku také poděkoval za jejich reprezentaci města 
Karviné.
 
 
 
 

38) Různé - občané

 
 
 

 občan města - vystoupil k několika záležitostem týkající se osobních údajů, dopravy a 
komunikace s občany.  Dodal, že dotazy na konkrétní záležitosti pošle písemně prostřednictvím jednotlivých 
žádostí o poskytnutí informací ve smyslu zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím. 
Sdělil, že v posledním zápise z rady města narazil na některé věci, které se týkají  porušování např. listiny 
základních práv a svobod. Podal informaci o tom, že jako držitel datové schránky dostává  automaticky záznam 
o využívání  údajů z registru obyvatel. Když si to přečetl, tak zjistil, že i město se na něho někdy ptá oprávněně, 
ale v některých případech měl určitou pochybnost. Řekl, že v této souvislosti využije zákon č. 110/2009 Sb. a 
také zákon č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím. Učiní tedy dotaz, jak město tuto agendu 
vede. 
V souvislosti s komunikací s občany řekl, že se několikrát obrátil na město i zastupitelstvo s dotazem týkající se 
dopravy. Konkrétně se jednalo o dopravu na křižovatce u zimního stadionu, na kterou dostal odpověď nic 
neříkající. V měsíci květnu to byl dotaz ohledně kovidu, a to na kompetence města, na který dostal rovněž 
nevhodnou odpověď. 
Dále uvedl, že opakovaně reagoval na některé záležitosti týkající se stavby města, a to z pohledu samosprávy, 
na které dostal zpravidla výmluvné dopisy. Citoval závěr jednoho z dopisů: ... "už i naši předkové říkali, že kdo 
nic nedělá, nic nezkazí". Měl za to, že je to nevhodná odpověď, pro něho zcela nepředstavitelná. Zeptal se pana 
primátora, zda z pozice samosprávy provádí nějakou kontrolní činnost. Zeptal se, jakým způsobem je vedena 
komunikace samosprávy směrem k občanům, zda tak, jak se dělá na přeneseném úseku státní správy. A zda-li 
toto vyhodnocuje. 
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Ing. J. Wolf - protože byly projednány všechny body programu, jednání 14. zasedání Zastupitelstva města 
Karviné ukončil. Řekl, že na dalším zasedání ZM se zastupitele sejdou v pondělí 02.11.2020  v 17:00 hodin ve 
velkém sále OPF Karviná.
 
 
 Ing. Jan Wolf, v. r.
..........................
Ing. Jan Wolf
primátor
 
 
  
Ověřovaté zápisu:
 
  
 Mgr. Antonín Petráš, v. r.
..................................
Mgr. Antonín Petráš
 
 
 Ing. Radek Podstawka, v. r.
..................................
 
Ing. Radek Podstawka
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Jana Nekardová, v. r., zaměstnankyně Oddělení KP
Karviná dne 22.09.2020
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